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1. Kokouksen avaus
Hirviyhteisluvan vetäjä Hannu Jänkälä avasi kokouksen klo 19.05 ja toivotti osanottajat tervetulleiksi. Muistettiin
hiljaisella hetkellä edesmenneitä useita sodankyläläisiä hirvi- ja riistamiehiä.

2. Kokouksen järjestäytyminen
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Hannu Jänkälä ja sihteeriksi Heikki Remes.

3. Kokouksen päätösvaltaisuus
Kokous on kutsuttu koolle Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja osallistujia on runsaasti paikalla (104 henkeä),
joten kokous katsottiin päätösvaltaiseksi yhteisluvan asioita käsiteltäessä.

4. Kokouksen työjärjestys
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi.

5. Sodankylän riistanhoitoyhdistyksen ajankohtaiset asiat
Jukka Vierma kertoi pidetyn Metsähallituksen ja Lapin riistaviranomaisten kanssa retkeilyn, jossa on vannottu
yhteistoiminnan nimeen. Turistimetsästyksestä luvattu tieto riistanhoitoyhdistyksille.
Jorma Lappalainen tiedotti seuroille poroaitojen riistaporttien rakentamispaikkojen ilmoittamisesta. Metsähallitus
rakentaa.

6. Osku-projekti
Projektipäällikkö Ritva Metsälampi esitteli OSKU-projektia ja nettisivuja, joissa on metsästäjille tarjolla
mahdollisuuksia tiedon hankkimiseen. Sodankylän riistanhoitoyhdistyksellä on oma alueensa, josta löytyy
monenlaista ajankohtaista informaatiota. 

7. Ohjeita metsästyskaudelle 2002
Hannu Jänkälä esitteli tehdyn hirvenjaon. Jakoperät hyväksyttiin. Keskustelua herätti vasalupien jako yhteisluvassa.
Vasojen määrä on noussut liki kolmeenkymmeneen prosenttiin ja vanhat puoltoperusteet ja jako perustuu
suuremmalle aikuisosuudelle. Seurueille on vaikea kohdistaa vasalupia, jos on kahdeksan miestä porukassa. Oran
Erän edustaja katsoi viiden vasan olevan suhteessa liikaa. Muutoksia ei kuitenkaan esitetty tähän jakoon, joka on
mahdollista yhteisluvan sisällä. Tilanne vaatii selvitystä ja selkeytystä seuraavaan lupien hakuun mennessä. Vasojen
pyynti tulee olemaan korkeampi jatkossa menneisiin vuosiin verrattuna ja tasapuolinen jakomalli olisi saatava
aikaan. Aiheeseen palataan kritiikkipalaverissa.

8. Muut yhteislupasopimukseen kuuluvat asiat
Ei tullut esityksiä. Vasojen taljojen näyttö käytiin läpi. Taljojen keräys samalla lailla kuin aiempinakin vuosina rhy:n
toiminnanohjaajan pihalle.

9. Hakuohjeiden läpikäynti
Hannu Jänkälä esitteli ohjeet ja menettelyt vuodelle 2002. Muutoksia ei ole aikaisempiin vuosiin.

10. Metsästyksenjohtajan tehtävät
Jorma Lappalainen kävi läpi hirvenpyynnin metsästyksenjohtajan tehtävät.

11. Uusien metsästysaluekarttojen esittely
Heikki Remes esitteli vuoden 2002 hirvialuekarttoja, tarkistettu vuodelle 2002. Pieniä tarkistuksia tehty rajoihin.
Mahdollisuus tarkistaa maiden omistusta myös Villin Pohjolan nettisivuilta.

12. Muut asiat
Ei ollut. Kokouksen jälkeen Sattasen Riistan edustaja ilmoitti haussa tapahtuneesta virheestä, jolloin yksi aikuinen
oli jäänyt saamatta puoltoperusteiden riittäessä. Yhteisluvan vetäjät päättivät siirtää aikuisen luvan
riistanhoitoyhdistykseltä pienpetokilpailun palkinnoista Sattasen Riistalle. Syynä oli luvan täydentämisessä
tapahtunut kirjaamisepäselvyys. 

13. Hirvilupien jako
Jaettiin luvat.

14. Kokouksen päättäminen
Hannu Jänkälä päätti kokouksen, kiitti osallistumisesta ja toivotti turvallista kotimatkaa kahvin jälkeen.
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